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INTERPELACJA 

w sprawie chodników i oświetlenia na ulicach Borowieckiego, Bauma i Welta. 

Na osiedlu Janów, po wschodniej stronie al. Hetmańskiej w 2010 roku miasto 

wybudowało trzy ulice. Wokół  nich powstało już  wiele budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych oraz galeria handlowa. Kolejne osiedla są  budowane. 

Niestety, żadna z ulic: Karola Borowieckiego, Maksa Bauma oraz Moryca Welta nie 

posiada chodników oraz oświetlenia. Taki stan bardzo utrudnia życie mieszkańcom 

oraz powoduje poczucie zagrożenia po zmroku. 

W związku z powyższym, proszę  o przygotowanie inwestycji polegającej na 

budowie chodników oraz oświetlenia na w/w ulicach. W miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego teren ten przeznaczony jest głównie pod 

budownictwo mieszkaniowe. Należy się  spodziewać, że w najbliższych latach może 

być  w całości zabudowany. Na tym terenie planowana jest także budowa 

przedszkola miejskiego. 
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